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Protokół Nr XXXII/21  

z dnia 04 maja 2021 r. 

 

z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Piotra Ruska – przewodniczącego 

Rady.   

 

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.30 i trwała do godz. 17.40.  

  

W sesji uczestniczyło 14 radnych (nieobecny radny Marek Piłat), wójt Jerzy Ulbin, zastępca 

wójta Edward Krumplewski, sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik Barbara Zapała, 

kierownicy i dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy.  

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek otworzył obrady XXXII sesji Rady Gminy Dobromierz. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Przywitał radnych, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.    

  

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 14 radnych za, 1 nieobecny. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Starosty 

Świdnickiego do zasobu Gminy Dobromierz nieruchomości oznaczonej 

geodezyjnie, jako działka nr 74, obręb Jaskulin o pow. 0,09 ha.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę, na okres 10 lat oraz na 

odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej oznaczonej ewidencyjnie, jako działka nr 326/32 obręb Dobromierz o pow. 

0,4832 ha, stanowiącej własność Gminy Dobromierz. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Szymanów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dobromierz. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania od Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa na rzecz Gminy Dobromierz nieruchomości oznaczonych 

ewidencyjnie, jako działki nr 289/1 o pow. 0,10 ha i nr 289/5 o pow. 0,2136 ha obręb 

Szymanów. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2021. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznych 

innych form wychowania przedszkolnego w wysokości wyższej niż określona w 

ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 



2 
 

Ad.-3. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek poinformował, że protokół z XXXI sesji Rady Gminy 

Dobromierz zostały wyłożony do wglądu w Biurze Rady, nie wniesiono do niego żadnych 

uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.-4.  

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 

sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym?  

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że przedłużono powierzenie stanowiska dyrektorów szkół w 

Roztoce i Gniewkowie. Powiadomił również, że zmienił się skład Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Dobromierzu. Odnośnie punktu dotyczącego 

zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego powiadomił, że działanie związane było z 

zakończeniem poprzedniej umowy z bankiem i koniecznością podpisania nowej i jej 

aktualizacją. 

 

Ad. -5. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia od Skarbu Państwa – Starosty Świdnickiego do zasobu Gminy Dobromierz 

nieruchomości oznaczonej geodezyjnie, jako działka nr 74, obręb Jaskulin o pow. 0,09 ha. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Starosty Świdnickiego do zasobu Gminy 

Dobromierz nieruchomości oznaczonej geodezyjnie, jako działka nr 74, obręb Jaskulin o pow. 

0,09 ha w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Starosty Świdnickiego do zasobu Gminy 

Dobromierz nieruchomości oznaczonej geodezyjnie, jako działka nr 74, obręb Jaskulin o pow. 

0,09 ha w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXII/192/21 w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu 

Państwa – Starosty Świdnickiego do zasobu Gminy Dobromierz nieruchomości 

oznaczonej geodezyjnie, jako działka nr 74, obręb Jaskulin o pow. 0,09 ha, głosowało: 14 

radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-6. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na dzierżawę, na okres 10 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie, jako działka nr 326/32 obręb 

Dobromierz o pow. 0,4832 ha, stanowiącej własność Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    



3 
 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dzierżawę, na okres 10 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie, jako działka 

nr 326/32 obręb Dobromierz o pow. 0,4832 ha, stanowiącej własność Gminy Dobromierz w 

głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dzierżawę, na okres 10 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie, jako działka nr 326/32 

obręb Dobromierz o pow. 0,4832 ha, stanowiącej własność Gminy Dobromierz w 

głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXII/193/21 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę, na 

okres 10 lat oraz na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie, jako działka nr 326/32 obręb 

Dobromierz o pow. 0,4832 ha, stanowiącej własność Gminy Dobromierz, głosowało: 14 

radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. -7. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 

Szymanów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu Szymanów w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu Szymanów w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXII/194/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Szymanów, 

głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.-8.  

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dobromierz w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dobromierz w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXII/195/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Dobromierz, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-9.  

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przekazania od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na rzecz Gminy Dobromierz 

nieruchomości oznaczonych ewidencyjnie, jako działki nr 289/1 o pow. 0,10 ha i nr 289/5 o 

pow. 0,2136 ha obręb Szymanów, 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przekazania od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na rzecz Gminy 

Dobromierz nieruchomości oznaczonych ewidencyjnie, jako działki nr 289/1 o pow. 0,10 ha i 

nr 289/5 o pow. 0,2136 ha obręb Szymanów w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przekazania od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na rzecz Gminy 

Dobromierz nieruchomości oznaczonych ewidencyjnie, jako działki nr 289/1 o pow. 0,10 ha i 

nr 289/5 o pow. 0,2136 ha obręb Szymanów w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXII/196/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Dobromierz, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.-10.  

- skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2021. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2021 w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXII/197/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2021, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-11. 

- sekretarz Monika Borysewicz omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego w wysokości 

wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez 

niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego w wysokości 

wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych w głosowaniu: 4 

radnych za, 1 nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXII/198/21 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

dotacji dla niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego w wysokości 

wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych, głosowało: 14 

radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-12. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.-13. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.-14. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 

obrad XXXII sesji Rady Gminy Dobromierz.   

 

        
Protokolant: Monika Skowron  

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 


